
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 3. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FLF alm. del

Spørgsmål 225
Vil ministeren i fortsættelse af samrådet 3/3-11 om rådsmødet 17/3-11 uddy-
bende redegøre for bemærkningerne i samlenotatet (FLF- bilag 195), om at det
ikke kan udelukkes, at der vil kunne forekomme GMO-majsplanter som følge af
frøspild i forbindelse med håndteringen af importerede majsplanter, men at det
ikke vurderes at ville udgøre noget problem, da majsplaneter har ringe overle-
velsesmuligheder i jorden og bl.a. som følge heraf kun sjældent optræder som
spildplanteukrudt under europæiske forhold?

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 4. marts 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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